
Documents Required for Opening a Bank Account in Bank of China, Hong Kong 

中國銀行(香港)開設銀行戶口所需文件 

 

Mainland 
Student 

內地 

 香港居民身分證(如有)  

 中國居民身分證; 

 往來港澳通行證;  

 學生證明文件(如學生證、學校發出的入學信等) 

 永久住址證明(如: 附有住址的中國居民身分證，若身分證後

是內地大學地址，請提供户口簿正本作永久住址證明)及 

 最近 3 個月內發出的香港住址證明(附有學生明稱和地址的大

學發出之信件、加蓋厘印的租約等) 

International 
Student 

 Hong Kong identity card (if any); 
 Passport;  
 Student identity document (eg. student identity card, 

admission letter issued by school and etc.); 
 Residential address proof in Hong Kong issued within last 3 

months (eg. letter issued by the school, tenancy agreement 
which has been duly stamped, and 

 Permanent residential address proof (eg. identity card, 
driving license issued by the home country’s government 
etc.) 

 

Student Under Age 18 
The following additional documents are required 未滿 18 歲的學生需額外提供以下文

件: 

 Accompanied by parent or guardian 有家長或監護人陪同 

 Identity document shown by parent or guardian 家長/監護人需出示有效身分證

明文件  

 Original of proof of identifying parent’s or guardian’s relationship with the 
student (eg. birth certificate, household registration etc.) 家長/監護人關係證明

(顯示與家長/監護人關係的户口簿/出生證明書正本)  

 Not accompanied by parent or guardian 沒有家長或監護人陪同 

 Photocopy of the identity document of parent or guardian 家長/監護人身分證明

文件副本  

 Original of proof of identifying parent’s or guardian’s relationship with the 
student (eg. birth certificate, household registration etc.) 家長/監護人關係證明

(顯示與家長/監護人關係的户口簿/出生證明書正本) 

 
 
Notes: 
1. The information is for your reference ONLY and VTC does not advocate specific 

service-providers. 本部份所提供的資料僅供參考。VTC 並無授意你應選擇指定一

家商家或機構的服務。 

2. Documents required for bank account opening may vary between banks. 不同銀

行的申請開戶文件可能有異。 

 


